
Z á p i s n i c a 
 

z verejného zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach 
konaného dňa 22.marca 2023 o 17,00 hod.  

 
Prítomní: Ladislav Jureček,  Ivan Kšiňan, Janette Škultétyová, Štefan Mazák,  
Daša Kalačová neprítomná – ospravedlnená PN        
Program: 

1. Otvorenie 
2. Schválenie programu obecného zastupiteľstva 
3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
4. Voľba návrhovej  komisie 
5. Kontrola uznesenia 
6. Voľba hlavného kontrolóra obce-posunutie termínu voľby 
7. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2022 
8. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za obdobie od  júla do decembra 2022 
9. VZN č.1/2023 o zákaze používanie alkoholických nápojov a iných omamných látok na 

verejne prístupných miestach obce Horné Naštice 
10. Zvýšenie úväzku starostu obce z 84% na 100% od 1.4.2023. 
11. Dohoda o zabezpečení záujmového vzdelávania v centre voľného času na rok 2023 
12. Krízový štáb obce Horné Naštice 
13. Žiadosť p. Bogyiho H.Naštice č.168 o odkúpenie nehnuteľného majetku obce Horné Naštice 

cca 10 m² z dôvodu hodného osobitného zreteľa 
14. Súhlas OZ s odpredajom starej nepotrebnej kosačky v výške min. 100,- eur. 
15. Žiadosť Jána Hederu  č. 111 návrh na zmenu v diskusii a návrh na určenie moderátora 
16. Rôzne( informácia o schválených termínoch kultúrno spoločenských akcií na najbližšie 

mesiace, rekonštrukcia betónovej plochy na ihrisku, modernizácia verej.osvetlenia, miera 
triedenia odpadu,Wifi pre Teba informácia k zmenám prístupových bodov) 

17. Diskusia 
18. Záver 

 
K bodu l 
Starosta obce Ing. Stanislav Fodora  privítal prítomných  poslancov obecného zastupiteľstva , 
konštatoval, že sú prítomní 4 poslanci z 5-tich, jedna neprítomná PN. 
 
K bodu 2 
 Starosta obce oboznámil prítomných s programom zasadnutie OZ, keďže prítomní poslanci nemali 
k  uvedenému programu  žiadne pripomienky. Program bol jednohlasne schválený. 
Poslanci hlasovali:  
Za : 4   Proti: 0    Zdržal sa:  0 
 
K bodu 3 
Za zapisovateľku zápisnice bola  určená Ing. Anna Cifrová  .  
Za overovateľov  zápisnice boli určení poslanci:   Štefan Mazák, Ivan Kšiňan 
Poslanci hlasovali : 
Za : 4                         Proti : 0                                               Zdržal sa : 0 
 
K bodu 4 
Do návrhovej komisie boli navrhnutí poslanci: 
predseda :   Ladislav Jureček, , členovia :  Janette Škultétyová, Ivan Kšiňan 
Poslanci hlasovali: 



Za : 4            Proti: 0                Zdržal sa: 0 
K bodu 5 
Starosta obce Ing. Stanislav Fodora konštatuje, že uznesenia z predchádzajúceho zastupiteľstva boli 
všetky splnené.  
K bodu 6 
Starosta  prítomných oboznámil, že dvaja kandidáti odovzdali písomnú prihlášku. Otváranie obálok 
a kontrolu vyplnenia podmienok vykonala komisia v kancelárii starostu obce o čom bola spísaná 
zápisnica. Napriek tomu, že  jeden uchádzač nesplnil kritérium praxe, bol aj tento uchádzač 
pozvaný na výberové konanie. Pred začatím výberového konania požiadal starosta prítomných 
uchádzačov o vypracovanie písomného testu na overenie odborných znalostí a vedomostí. Žiaľ,  
jeden z uchádzačov dal námietku voči písomnému testu, načo pán starosta povedal, že dá preveriť  
na prokuratúre, či obec  pochybí, keď požaduje na výborovom konaní vypracovanie testu za účelom 
preverenie odborných vedomosti uchádzačov a navrhol posunúť termín voľby HK do prešetrenia 
zákonitosti postupu. Poslanci súhlasili  s posunutím termínu voľby HK.   
Poslanci hlasovali : 
Za : 4                      Proti : 0                                                Zdržal sa : 0  
K bodu 7  
Poslanci dostali správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2022 v elektronickej 
podobe , uvedená správa sa berie na vedomie.      
K bodu 8 
Taktiež  správu o činnosti hlavného kontrolóra za obdobie od júla do decembra 2022 poslanci 
dostali v elektronickej podobe, správa sa berie na vedomie. 
K bodu 9 
Starosta obce oboznámil prítomných s VZN č.1/2023 o zákaze používania alkoholických nápojov 
a iných omamných látok na verejne prístupných miestach obce Horné Naštice, toto VZN bolo 
vyvesené na verejnej tabuli, poslanci nemali pripomienky a uvedené VZN č.1/2023 jednohlasne 
schválili. 
Poslanci hlasovali : 
Za : 4                     Proti :                                                 Zdržal sa . 0 
K bodu 10 
Bývalí poslanci obecného zastupiteľstva 90 dni pred voľbami tajným hlasovaním schválili úväzok 
starostu na 84%, nakoľko je možné zmena úväzku na 100%  poslanci jednohlasne schválili uvedený 
úväzok od 1.apríla 2023 na 100%. 
Poslanci hlasovali : 
Za : 4                      Proti : 0                                                Zdržal sa : 0  
K bodu 11  
Starosta oboznámil prítomných s Dohodou o zabezpečení záujmového vzdelávania v centre 
voľného času v Bánovciach nad Bebravou, kde traja  žiaci našej obce navštevujú rôzne krúžky 
a obec im  finančne prispieva . Poslanci uvedenú dohodu jednohlasne schválili. 
Poslanci hlasovali : 
Za : 4                     Proti :                                                 Zdržal sa . 0 
K bodu 12 
Keďže po voľbách nastala zmena vo  vedení obce ako aj zastupiteľstva z uvedeného dôvodu sa 
zmenil aj krízový štáb obce, ktorý je zložený z poslancov obce , poslanci nemali pripomienky 
a krízový štáb obce jednohlasne schválili. 
Poslanci hlasovali : 
Za : 4                     Proti :                                                 Zdržal sa . 0 
 
K bodu 13 
Starosta obce oboznámil prítomných so žiadosťou p. Bogyiho č.d 165, ktorý zistil, že časť jeho 
garáže zasahuje do obecného  pozemku cca 10m², z uvedeného dôvodu požaduje odkúpenie 
uvedeného pozemku do svojho vlastníctva v cene 3,50/m². Poslanci s uvedenou žiadosťou 



jednohlasne súhlasili. 
Poslanci hlasovali : 
Za : 4                     Proti :                                                 Zdržal sa . 0 
 
K bodu 14  
Starosta oboznámil prítomných s nepotrebnou sejačkou, ktorá zavadzia pod šopou , že možnosť 
uvedenú sejačku odpredať v sume minimálne 100,- eur, poslanci nemali pripomienky a uvedenú 
žiadosť jednohlasne schválili. 
Poslanci hlasovali : 
Za : 4                     Proti :                                                 Zdržal sa . 0 
 
K bodu 15  
Žiadosť Jána Hederu č. 111 so žiadosťou  na zmenu v diskusii obecného zastupiteľstva a o určenie 
moderátora v diskusii. Podľa zákona č.369/1990 zb. v znení neskorších predpisov obecné 
zastupiteľstvo zvoláva starosta obce . Starosta obce bude viesť obecné zastupiteľstvo , taktiež riadiť 
diskusiu , ktorá bude tradičnou formou. Poslanci jednohlasne nesúhlasili s uvedenou žiadosť p. Jána 
Hederu.    
Hlasovali nasledovne : 
Za :                      Proti:4                                                   Zdržal sa :0 
K bodu 16  
Starosta obce prítomných oboznámil so žiadosťou Ing. Zuzany Ondruškovej o finančný príspevok 
v sociálnom zariadení . Starosta dôkladne preskúmal možnosti poskytnutia príspevku, momentálne 
máme 6 osôb , ktoré sa nachádzajú v sociálnom zariadení a na ktorých budeme musieť prispievať. 
Napokon starosta navrhol sumu 608,88 eur ročne, čo poslanci jednohlasne schválili. 
Poslanci hlasovali : 
Za : 4                     Proti :                                                 Zdržal sa . 0 
 
K uvedenej problematike finančného príspevku sa vyjadrila i p. Baginová-kontrolórka obce, že ak 
dotyčný žiadateľ zomrie, poskytnuté finančné príspevky by mali ísť do dedičského konania 
s nárokom o vrátenie. 
Ďalej poslanec Ivan Kšiňan informoval prítomných o najbližších kultúrno-spoločenských aktivitách 

- 15.4.2023 – stolnotenisový turnaj 
- 29.4.2023 – stavanie mája 
- jún 2023 – zážitkové MDD 

Potom starosta obce oboznámil prítomných, že prioritou tohto roku bude osvetlenie obce, výmena 
letkových svietidiel, ďalej ich informoval, že sa nám podarilo zvýšiť mieru triedenia odpadov, čím 
sa nám znížila cena za uloženie odpadov,  a týmto vyzýva občanov, ktorí by odovzdávali železný 
odpad niekam inam ako na zberný dvor, aby doniesli potvrdenie o odovzdaní odpadu. Na betónovú 
plochu , ktorá je v dezolátnom stave na ihrisku sa práve hľadá dodávateľ, ktorý by ju vedel dať do 
poriadku za prijateľných finančných podmienok. 
Ďalej prítomných informoval, o fungovaní Wifi pre Teba na verejne dostupných bodoch, že všade 
kde je podľa plánu je a všade funguje. Na čo namietal p. Hedera č.148 , že pôvodne bol jeden bod 
pri jeho stĺpe, no ale sa premiestnil, nakoľko tam nebol dobrý signál k čomu bol i dodatok k zmluve 
kde sa premiestnil. 
K bodu 17 
Ako prvá do diskusie sa prihlásila p.Slávka Dávidiková, ktorá sa zaujímala ohľadom cesty k nim, 
k chodníkom, či by bolo možné niečo riešiť, nakoľko keď prší všetka voda steká ku nim. Na čo jej 
pán starosta odpovedal, že urobíme databázu, kde budeme zapisovať požiadavky a potom určíme 
priority, ktoré budeme riešiť, nech  to podá i písomnou formou. Keď budú peniaze bude sa to riešiť. 
Ďalej sa do diskusie zapojila i p. Kmotorková, ktorá namietala , či sa nedá urobiť na uvedenú cestu 
prejazd zakázaný,  nakoľko sa tam neustále točia kamióny , ktorých navigácia tam stále vedie. 
Ďalej, že cesta je často zašpinená od veľkých traktorov, na čo jej pán starosta odpovedal, že sme 



poľnohospodárska obec, traktory tu boli aj budú, treba len zabezpečiť lepšiu spoluprácu s vedením 
družstva p. Hudecom a vždy keď bude cesta znečistená treba to zdokumentovať a zaslať na vedenie 
družstva. 
Ďalej sa do diskusia zapojil i p.Jozef Hedera č.148, že treba dať väčšiu tabuľu pre Hornými 
Našticami, aby tie kamióny sem nechodili, pretože zablúdia i do ich ulice. Ďalej navrhol, aby sa 
prekontrolovali  a sfunkčnili všetky  hydranty v obci. Ďalej chcel poďakovať hlavnej kontrolórke 
obce p. Baginovej za jej doterajšiu prácu, ktorú vykonávala aj počas jeho obdobia, keď bol on 
starostom. 
Ďalej sa do diskusie prihlásil p. Ján Hedera č.111, ktorý poďakoval, že boli odpratané figuríny pri 
zvoničke a nepovažuje to za rozumné miesto na umiestnenie  kontajnerov.   Ďalej ponúkol 
pimpongový stôl , ktorý je ochotný darovať keď sa bude konať turnaj. 
Ďalším do diskusie bol p. Ladislav  Gieci jestli by nebolo možné dať radar na cestu, v Čechách je to 
možné , na čo mu pán starosta odpovedal, že sa posilnili policajné hliadky, ktoré častejšie merajú 
a dávajú pokuty. Na Slovensku ešte nemáme taký zákon, ktorý by umožňoval riešiť radary. Ďalej 
pripomienkoval most, ktorý sa už pomaly rozpadáva, aby sa dal skontrolovať, či môže i naďalej 
slúžiť.  
Ivan Kšiňan ešte dodal do diskusie, že 27.5. 2023 sa bude konať OLDYS PÁRTY , ktorú bude robiť 
Igor Diko v spolupráci s obecným úradom. na ktorú srdečne pozýva. 
Ďalej sa rozbehla diskusia ohľadom „Fazuľovice“ 8.júla 2023, kde bude bohatý kultúrny program, 
na čo treba žiadať finančný príspevok do TSK (ktorý sme už žiadali). Ján Hedera mal pripomienku 
k rozhlasu, aké služby poskytuje, ďalej mal pripomienku k voľbe hlavného kontrolóra – písomný 
test, kto vymyslel, na čo mu zodpovedal p. starosta a vysvetlil, že momentálne je voľba HK 
pozastavená do vyjadrenia stanoviska prokuratúry a poslanci rozhodnú koho si zvolia. 
P.Jozef Hedera č,148 mal pripomienku k neustálemu zneužívaniu dôchodcov a požiadal, aby sa 
vyhlásila relácia do rozhlasu ako upozornenie dôchodcov pred podvodníkmi. 
Ďalej sa p.Ján Hedera sa  informoval ako je to s cyklotrasou , momentálne sa nič nedeje robia sa 
cyklotrasy v Považskej Bystrici, do čoho sa pripojil i poslanec Ivan Kšiňan, že treba žiadať peniaze 
z tvz. MAS-ky Strážovské vrchy, kde sme členmi a platíme členský príspevok , zatiaľ  je to hudba 
budúcnosti. 
Pani Kmotorková – problém cesta, ťažké traktory ničia aj to čo tam je teraz. Momentálne nie sú na 
to finančné prostriedky.      
Ďalej p.Ján Hedera mal pripomienku k miere triedenia odpadu, že  treba šíriť viac osvetu, nielen 
plagátmi, aj on osobne  prispieva skleneným odpadom do kontajnerov a je ešte veľa občanov, ktorí 
pália odpad v záhrade - ako plasty.  
Ďalej sa rozbehla diskusia ohľadom MDŽ, prečo nebude deň matiek, na čo zodpovedal poslanec 
Ivan Kšiňan, že sme si uctili všetky ženy, nielen matky, pretože nie každá žena môže byť matkou. 
Ďalej sa Ján Hedera informoval, či sa plánuje na deň zeme nejaká brigáda, na čo zodpovedal 
poslanec Ivan Kšiňan, pouvažuje sa o brigáde aj na ihrisku , kde to treba pripraviť “Fazuľovicu.“ 
Ďalej sa informoval p. Dávidiková ohľadom komasácie, čo jej vysvetlil pán starosta čo je ešte na 
dlho ešte sa to len pripravuje. 
Ešte nakoniec mal Ján Hedera pripomienku, keď 3.februára nasnežilo , prečo sa hneď neupratovali 
chodníky, on má techniku na odpratávanie snehu takže pre budúcnosť nám bezplatne môže 
preukázať túto službu. K tomu sa pripojil i pán Hedera č,148, že  za 15 rokov sa ešte neodpratával 
sneh z chodníkov v ich ulici, tak pre budúcnosť aby sa nezabudlo nielen hlavú cestu, ale aj 
vedľajšie cesty a chodníky treba  udržiavať. 
Týmto sa diskusia ukončila. 
K bodu 18 
Záverom starosta poďakoval prítomným za aktívnu účasť a verejné zasadnutie obecného 
zastupiteľstva ukončil. 
          
                                                              U z n e s e n i e   č. 7/2023 
                     zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných  Našticiach dňa 22.3.2023 



 k o n š t a t u j e, 
že sú prítomní poslanci Ladislav Jureček, Štefan Mazák Ivan Kšiňan,  Janette Škultétyová, 
 Daša Kalačová – neprítomný – ospravedlnený PN 
                                                                    U z n e s e n i e  č. 8/2023 
                   zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach dňa 22.3.2023 
s ch v a ľ u j e  

- program obecného zastupiteľstva                                           
                                                                  U z n e s e n i e  č.9/2023 
                   zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach dňa 22.3.2023 
b e r i e   n a  v e d o m i e     

- určenie zapisovateľky : Ing. Anna Cifrová 
- overovateľov zápisnice : Štefan Mazák, Ivan Kšiňan 
-                                              
-                                                     U z n e s e n i e  č. 10/2023 

                  zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach dňa 22.3.2023 
s ch v a ľ u j e    

- návrhovú komisiu  : predseda Ladislav Jureček , člen Ivan Kšiňan, Janette Škultétyová 
                                                             
                                                               U z n e s e n i e  č. 11/2023 
                zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach dňa 22.3.2023 
s ch v a ľ u j e    

- posunutie termínu voľby hlavného kontrolóra obce u dôvodu preverenia zákonitosti voľby                                                                   
                                                               
                                                                U z n e s e n i e  č.12/2023 
               zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach dňa 22.3.2023 
b e r i e   n  a    v e d o m i e    

- správu o kontrolnej činnosti HK za rok 2022 
 
                                                               U z n e s e n i e  č.13/2023 
               zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach dňa 22.3.2023 
b e r i e   n  a    v e d o m i e    

- správu o kontrolnej činnosti HK za obdobie júl až december 2022 
 
                                                              U z n e s e n i e  č. 14/2023 
                zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach dňa 22.3.2023 
s ch v a ľ u j e    

- VZN č.1/2023 o zákaze používania alkoholických nápojov a iných omamných látok na 
verejne prístupných miestach 

                                                            
                                                            U z n e s e n i e  č. 15/2023 
                zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach dňa 22.3.2023 
s ch v a ľ u j e    

- zvýšenie úväzku starostu obce zo 84% na 100% od 1.4.1023 
 
                                                           U z n e s e n i e  č. 16/2023 
                zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach dňa 22.3.2023 
s ch v a ľ u j e    

- dohodu o zabezpečení záujmového vzdelávania v centre voľného času v Bánovciach nad 
Bebravou  

 
                                                          U z n e s e n i e  č. 17/2023 
                zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach dňa 22.3.2023 



s ch v a ľ u j e    
- krízový štáb obce Horné Naštice 

 
                                                          U z n e s e n i e  č. 18/2023 
                zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach dňa 22.3.2023 
s ch v a ľ u j e    

- žiadosť p. Bogyiho o odkúpenie nehnuteľného majetku cca 10m² z dôvodu hodného 
osobitného zreteľa v sume 3,5/m² 

 
                                                      
                                                           U z n e s e n i e  č. 19/2023 
                zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach dňa 22.3.2023 
 n e s ch v a ľ u j e    

- žiadosť p. Jána Hederu č. 111 návrh na zmenu v diskusii a návrh na určenie moderátora v 
diskusii 

                                                          U z n e s e n i e  č. 20/2023 
                zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach dňa 22.3.2023 
s ch v a ľ u j e    

- žiadosť Ing. Zuzany Ondruškovej o finančný príspevok v zariadení sociálnych služieb 
Sýkorka vo výške 608,88eur na rok 2023 

 
 
 
 
 
 
 
 
 V Horných Našticiach dňa : 22.3. 2023 
                                                                                   
 
                                                                                                       Ing. Stanislav Fodora, v. r. 
                                                                                                             starosta obce  
 
 
 
Zapísala: Ing. Anna Cifrová, v. r.                                                    
   
 
Overovatelia: Štefan Mazák, v. r.                                      Ivan Kšiňan, v. r.                             
 


